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Protokół Nr 9/2024 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej 

w dniu 16 grudnia 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Edukacji Publicznej otworzyła Wiceprzewodnicząca Komisji, 
Katarzyna Stadnik. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji Edukacji 
Publicznej zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1. Ponadto w posiedzeniu 
uczestniczyli: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu 

− Beata Kwatera – Dyrektor Wydziału Edukacji Publicznej 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji, Bartłomiej Szwed przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Gminą Miejską Kraków 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Skawinie wchodzącej w skład 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Poczty Polskiej w Skawinie 
poprzez utworzenie dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktyczno-
wychowawczych szkoły 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej 
Szkoły I Stopnia Specjalnej w Skawinie wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego im. Poczty Polskiej w Skawinie poprzez utworzenie 
dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktyczno-wychowawczych szkoły 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Liceum 
Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Krzeszowicach poprzez likwidację 
dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktyczno-wychowawczych szkoły 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum w 
Skale wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Skale 
poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktyczno-
wychowawczych szkoły 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Liceum 
Ogólnokształcącego im. Władysława Łokietka w Skale wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Skale poprzez likwidację dodatkowej 
lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktyczno-wychowawczych szkoły 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Szkolnego 
Schroniska Młodzieżowego w Skale z siedzibą w Łazach wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Skale 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej oraz planów pracy Komisji Rady na rok 2025 

12. Sprawy bieżące 

13. Zamknięcie obrad 

 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW Z POPRZEDNICH POSIEDZEŃ 

Nie zgłoszono uwag do protokołów z poprzednich posiedzeń. 

Komisja jednogłośnie - 6 głosami za – przyjęła protokół  posiedzenia nr 7/2024. 

Komisja jednogłośnie - 6 głosami za – przyjęła protokół  posiedzenia nr 8/2024. 

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE 

POROZUMIENIA Z GMINĄ MIEJSKĄ KRAKÓW 

Projekt uchwały omówiła Beata Kwatera. 

Nie było uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZAMIARU PRZEKSZTAŁCENIA SZKOŁY 

SPECJALNEJ PRZYSPOSABIAJĄCEJ DO PRACY W SKAWINIE WCHODZĄCEJ W SKŁAD 

SPECJALNEGO OŚRODKA SZKOLNO-WYCHOWAWCZEGO IM. POCZTY POLSKIEJ W SKAWINIE 

POPRZEZ UTWORZENIE DODATKOWYCH LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-
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WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Projekt uchwały omówiła Beata Kwatera. 

Nie było uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZAMIARU PRZEKSZTAŁCENIA BRANŻOWEJ 

SZKOŁY I STOPNIA SPECJALNEJ W SKAWINIE WCHODZĄCEJ W SKŁAD SPECJALNEGO 

OŚRODKA SZKOLNO-WYCHOWAWCZEGO IM. POCZTY POLSKIEJ W SKAWINIE POPRZEZ 

UTWORZENIE DODATKOWYCH LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-
WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Projekt uchwały omówiła Beata Kwatera. 

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał skąd rozszerzenie ilości miejsc prowadzenia zajęć. 

Besta Kwatera powiedziała, że wynika to z faktu iż w Liceum Ogólnokształcącym w 
Skawinie jest odpowiednia sala dla dzieci ze specjalnymi potrzebami. 

Rozmawiano o dodatkowych lokalizacjach. 

Arkadiusz Wrzoszczyk wyraził zdanie, iż należy sprawdzić zasoby hali sportowej przy 
Liceum w Skawinie. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZAMIARU PRZEKSZTAŁCENIA LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO IM. TADEUSZA KOŚCIUSZKI W KRZESZOWICACH POPRZEZ 

LIKWIDACJĘ DODATKOWYCH LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-
WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Projekt uchwały omówiła Beata Kwatera. 

Rozmawiano o zalanej hali sportowej w Krzeszowicach. 

Wojciech Pogan, że wykonawca nie uchyla się od naprawy. Do końca lutego hala powinna 
być oddana do użytkowania. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZAMIARU PRZEKSZTAŁCENIA TECHNIKUM W 
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SKALE WCHODZĄCEGO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH W SKALE 

POPRZEZ LIKWIDACJĘ DODATKOWEJ LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-
WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Projekt uchwały omówiła Beata Kwatera. 

Nie było uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZAMIARU PRZEKSZTAŁCENIA LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO IM. WŁADYSŁAWA ŁOKIETKA W SKALE WCHODZĄCEGO W SKŁAD 

ZESPOŁU SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH W SKALE POPRZEZ LIKWIDACJĘ DODATKOWEJ 

LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Projekt uchwały omówiła Beata Kwatera. 

Komisja rozmawiała o wyposażeniu szkoły.  

Nie było uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE Z ZAMIARU LIKWIDACJI FILII SZKOLNEGO 

SCHRONISKA MŁODZIEŻOWEGO W SKALE Z SIEDZIBĄ W ŁAZACH WCHODZĄCEGO W SKŁAD 

ZESPOŁU SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH W SKALE 

Projekt uchwały omówiła Beata Kwatera. 

Wojciech Pogan przedstawił stan techniczny budynku.  

Rozmawiano o sytuacji prawnej Dworu w Sieborowicach oraz spichlerzy w Piekarach. 

Nie było uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

 

11. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ROCZNEGO PLANU 

KONTROLI KOMISJI REWIZYJNEJ ORAZ PLANÓW PRACY KOMISJI RADY NA ROK 2025 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 
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Nie było uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

12. SPRAWY BIEŻĄCE 

Edyta Jaśnikowska poinformowała o opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie oraz omówiła autopoprawki Zarządu do projektu uchwały 
budżetowej Powiatu Krakowskiego na 2025 r. 

Adam Ślusarczyk pytał o BCU. 

Wojciech Pogan powiedział, że trwają rozmowy. Do końca roku powinno być rozwiązanie. 
Realizacja jest zagrożona. 

Katarzyna Stadnik pytała kiedy uruchomiona została kryta pływalnia w Krzeszowicach. 

Wojciech Pogan powiedział, że otwarcie zaplanowane jest na 2026 rok. 

13. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku ze zrealizowaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji 
Publicznej, Bartłomiej Szwed zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 

 Przewodniczący Komisji 
 Edukacji Publicznej 

 Bartłomiej Szwed 

Protokołowała: Pogan Karolina 


